

Qatar Financial Centre

Licence



مركز قطر للمال

ترخيص

Document ID: 65428

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to:

THE INFINITY GROUP LLC
QFC Number 01343

to carry on the following activities:

The business of providing the professional services of:

Advisory/Consulting in relation to:

- a. **Business/Market analysis including due diligence and feasibility studies;**
- b. **Strategic and financial planning advisory services; and**
- c. **Business advisory services.**

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال:

ذِي انْفِنْتِي غِرُوب ذ.م.م.

رقم الترخيص 01343

لمزاولة الأنشطة المذكورة أدناه:

يُسمح للشركة بمزاولة الأنشطة المهنية التالية:

تقديم المشورة/الاستشارات في مجال:

- أ. تحليل الأعمال/الأسواق بما في ذلك إجراءات العناية الواجبة ودراسات الجدوى،
- ب. تقديم الاستشارات المتعلقة بالتخطيط الاستراتيجي والمالي، و
- ج. استشارات الأعمال.

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

DocuSigned by:

D477CEBFBB32472...

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية

Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This license is a digitally-signed official document

Qatar Financial Centre

Licence



مركز قطر للمال
ترخيص

Document ID: 65428

In conducting the above advisory/consulting activities, THE INFINITY GROUP LLC:

**-Shall not be allowed to act as a company formation agent; and
-Must ensure that the activities and services it provides do not involve any activity that falls within any of the Regulated Activities as specified in Part 2, Schedule 3 of the FSR, unless it has first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority that is required for the conduct of the relevant activity.**

Issued at the Qatar Financial Centre,
Doha, on:

22 August 2021

فيما يتعلق بمزاولة أنشطة الاستشارات الواردة أعلاه، لا يُسمح لشركة ذي انفينيتي جروب ذ.م.م بما يلي:

-العمل كوكيل لتأسيس الشركات، و
-يجب على الشركة التأكد بأن الأنشطة والخدمات التي تقدمها لا تنطوي على أي نشاط قد يندرج ضمن أي من الأنشطة المنظمة المشار إليها في الجزء 2، الملحق 3 من لوائح الخدمات المالية، ما لم يتم الحصول على موافقة مسبقة من هيئة تنظيم مركز قطر للمال قبل البدء في مزاولة ذلك النشاط.

أصدر في مركز قطر للمال، الدوحة،
بتاريخ:

22 أغسطس 2021

DocuSigned by:

D477CEBFB32472...

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية
Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre

يُمثل هذا الترخيص محرراً رسمياً موقعاً رقمياً

This license is a digitally-signed official document